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Вапа Tibor

országgyűlési képviselő

Írásbéli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi =VI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani а
Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez mint а tárgyban illetékes
minisztérium vezetőjéhez

„Mi várható az M86-os út Szombathelytől délnyugati irányba tőrtévő fejlesztésével
kapcsolatban?”

с ímmе l .

А benyújtott kérdésemreа választ írásban várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az M86-os út fejlesztése rendkívül hosszú ideje húzódó kérdés, az elmúlt évtizedekbe n
számtalan ígéretet hallhattunk ezzel kapcsolatban. Ennek fényében különösen üdvözlendő és
örömteli, hogy 2016 végétől Szombathely és Cso rna között gyorsforgalmi úton tudunk
autózni, bár аг eddig elkészült, а vasi megyeszékhely és Szelesre köz ötti szakaszra vonatkozó

útdíj joggal verte ki а biztosítékot а Vas megyeieknél . Önök ismét átgondolatlan é s

szakmailag megalapozatlan döntést hoztak . Érthetetlen számomra, hogy Hende Csaba

miniszterként nem volt tisztában аг érintett szakasz fizetőssé tételével kapcsolatos

kormányzati elképzelésekkel . Történt egyáltalán bármiféle el őzetes egyeztetés? Kiknek а
véleményét kérték ki ez ügyben?



Nem elhanyagolható tény, hogy az M1-es autópálya utána 86-os úton а legnagyobb а
kamionforgalom hazánkban . А biztonságosabb közlekedés és а balesetek megelőzése
érdekében elengedhetetlen lenne tehát az M86-os út Szombathelyt ől délnyugatra fekvő
szakaszának érdemi fejlesztése is . Mika kormány ezzel kapcsolatos elképzelései, mire
számíthatunk а következő években?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2014. január 5 .

Tisztelettel :
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Bana Tibor
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